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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 4/2025 (229) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 17. března 2025 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20) 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Roman Kopeček, Patricie Milotová, Ing. Robert Pekaj, MBA, Jakub 
Poštolka,  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D.,  Ing Bc et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., 
Tereza Srnečková, doc. Ing. Pavel Valášek, CSc. 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Omluveni: Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Martin Šubrt 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení termínů a programů jednání AS FLKŘ na první pololetí 2025. 

7. Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 

8. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 

9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025. 

10. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:06 hodin předseda zahájil jednání, přivítal přítomné. Omluvil se za pozdní příchod z důvodu jednání 
u paní děkanky.  
 
 
Bod 2) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl uvedl, že na základě informací paní děkanky navrhuje z programu vypustit bod 8)  
Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
Organizační řád se připravuje, změny jsou rozsáhlejší, budou do něj zahrnuty i odborné laboratoře. Je 
projednáván vedením fakulty, 7. 4. bude projednán ještě kolegiem děkanky a bude předložen AS FLKŘ tak, 
aby mohl být projednán 14. 4. 2025. 
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Další návrhy na úpravu programu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 229/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení termínů a programů jednání AS FLKŘ na první pololetí 2025. 
7. Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
8. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025. 
9. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 229/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení termínů a programů jednání AS FLKŘ na první pololetí 2025. 
7. Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
8. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025. 
9. Různé.“ 

 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání AS FLKŘ  17. 2. 2025 všichni členové Senátu obdrželi e-mailem, je zveřejněn na webu 
fakulty. Z přítomných neměl nikdo k zápisu připomínky ani návrhy na změnu nebo doplnění.  
 
Návrh usnesení č. 229/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 229/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
 

Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 
- 18. 2. se konalo poslední zasedání AS UTB, byly na něm schváleny podrobné organizační pokyny 

pro volby do AS UTB, jednotné pro všechny volební obvody. 

- Volby do AS UTB se konaly ve dnech 12. – 14. 3. 2025, výsledky jsou zveřejněny na webu UTB 

v sekci Volby. Ustavující zasedání nového AS UTB se bude konat 1. 4. 2025, nově zvolení členové 

na něm obdrží potvrzení o zvolení. Dále bude volen předseda a místopředseda Senátu a odborné 
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komise (ekonomická a legislativní). Předpokládá se, že v dubnu 2025 se uskuteční ještě jedno 

jednání AS UTB, na které bude předložen rozpočet UTB pro rok 2025. Ten by měl být schválen tak, 

aby do prázdnin mohly schválit své rozpočty i jednotlivé fakulty. 

- Dr. Strohmandl požádal studenty – členy AS FLKŘ, aby mezi své kolegy šířili informace o akcích 

konaných na fakultě. 

 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka 

- Dne 19. 3. se bude konat setkání děkanky se studenty, kde budou mimo jiné projednávány i 

výsledky hodnocení kvality výuky za ZS 2024/2025. 

- Poděkování všem organizátorům plesu FLKŘ za odvedenou práci. 

- V novém Organizačním řádu fakulty bude zahrnuto i Centrum pro podporu studentů. 

- Budova UH3 bude z důvodu stavebních prací pro přípravu laboratoří uzavřena od 1. 6. 2025, 

budova UH2 pak bude uzavřena pro dobu letních prázdnin (od 1. 7. 2025 do 31. 8. 2025). 

- Děkanka fakulty stále nemá stanovisko rektora k odpovědi na dopis (stížnost zaměstnance), který 

byl projednáván na ustavujícím zasedání AS FLKŘ – na rektorát byly dle požadavku doplněny 

materiály, vztahující se k jednání Disciplinární komise. 

- Termín konference CrisCon je posunut na 17. – 18. 9. 2025.  

- Na jednání Rady Zlínského kraje dne 3. 3. 2025 byly schváleny finance na projekt Inovace 
vzdělávání a komunitní rozvoj prostřednictvím hasičského sportu ve Zlínském kraji. V rámci tohoto 
projektu bude fakulta organizovat i soutěž TFA pro střední školy v regionu, a to v týdnu od 22. 9. 
2025. 
 

Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 
- Bude podán podnět disciplinární komisi fakulty – podezření na plagiátorství za využití umělé 

inteligence. 
- V rámci hodnocení kvality výuky se ve větším množství objevují i pozitivní komentáře. 
- Na UTB se řeší, zda bude možné cvičení v rámci aktivních záloh uznávat jako sportovní aktivity. 

 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- Dne 3. 3. zasedala fakultní komise DKRVO, řešitelé projektů byli informováni o jejím rozhodnutí.  

- 28. 3. se koná fakultní kolo SVOČ, přihlášeno je 26 prací, které jsou rovnoměrně rozděleny do 

všech sekcí.  

- Pokračuje příprava na MEP, v rámci této přípravy došlo k úpravám webových stránek fakulty, které 

nyní obsahují více informací a jsou rovněž doplněny i v angličtině. 

 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Od 1. 3. 2025 vstoupila v účinnost směrnice rektora SR/08/2025 Požívání alkoholických nápojů, 
návykových látek a kouření v prostorách objektů Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. 

- Řeší se nefunkčnost automatu na vodu v budově UH1.  
 

 

 

Bod 6) Projednání a schválení termínů jednání AS FLKŘ na 1. pololetí 2025. 
Dr. Strohmandl uvedl, že harmonogram termínů jednání AS FLKŘ byl předložen na minulém jednání, spolu 
s rámcovou náplní jednotlivých zasedání. Harmonogram je předběžně stanoven do konce roku, schvalovat 
se bude první pololetí. Termíny jednání byly projednány s vedením fakulty. 
V rámci připomínkového řízení Dr. Tomášek upozornil, že se části jednání nebude moci zúčastnit z důvodu 
dlouhodobě plánovaných aktivit (služební cesty apod.) 
Další připomínky nebyly vzneseny. 
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Návrh usnesení č. 229/3 
„AS FLKŘ schvaluje termíny a program jednání AS FLKŘ pro první pololetí roku 2025 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro  8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 229/3 
„AS FLKŘ schvaluje termíny a program jednání AS FLKŘ pro první pololetí roku 2025 v předloženém znění.“ 
 
 
 
Bod 7) Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
Dokument všichni obdrželi spolu s pozvánkou. Vychází z pravidel rozpočtu UTB, schválených AS UTB. 
Tajemnice fakulty Ing. Procházková stručně dokument představila, informovala o zdrojích financování 
(objemové financování, zdroje A, K, DKRVO, specifický vysokoškolský výzkum). Pro rok 2025 bylo 
navrženo zvýšení odměny pro zaměstnance (jedná se o částku na zaměstnance, kterou disponuje pro návrh 
odměny přímý nadřízený zaměstnance).  
 
Dr. Strohmandl uvedl, že oproti roku 2024 by se měl celkový rozpočet fakulty mírně navýšit. 
 
AS FLKŘ tichým souhlasem předal dokument k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. Předsedkyně EK 
je z dnešního jednání omluvena, stanoví tedy po dohodě se členy komise termín jejího jednání. 
Připomínky k dokumentu je možné zasílat předsedkyni komise a tajemnici fakulty do 21. 3. 2025. 
 
 
 
Bod 8) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025 
Program následujícího zasedání AS FLKŘ vychází z předloženého plánu práce. 
 
Návrh usnesení č. 229/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
7. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
8. Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
9. Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
11. Předložení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026 
12. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025. 
13. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 229/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
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7. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
8. Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
9. Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
11. Předložení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026 
12. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025. 
13. Různé.“ 

 
 

Bod 9) Různé 

- Dr. Strohmandl uvedl, že rektor požádal o nominaci člena AS FLKŘ do ustavené Etické komise 

UTB, která bude projednávat případ podezření na plagiátorství na FAI. AS FLKŘ tichým souhlasem 

stanovil jako svého zástupce Dr. Strohmandla. 

- Sl. Srnečková se dotázala, zda by bylo možné zřídit na Instagramu nový profil, na kterém by členové 

AS FLKŘ z řad studentů informovali studenty FLKŘ přístupnou formou o dění na AS FLKŘ. 

K problematice proběhla diskuse. AS FLKŘ doporučil využít stávající instagramový účet fakulty 

s tím, že by zde členové AS FLKŘ z řad studentů vytvořili grafickou šablonu příspěvku, ve které by 

zveřejňovali pro studenty informace z AS FLKŘ.  

- Pan Poštolka se dotázal, zda by nebylo možné v prostorách fakulty zřídit prostory pro úschovu 

zavazadel a oblečení, například skříňky. Fakulta tuto možnost prověří. 

 

Vzhledem k tomu, že v bodu různé nebyly vzneseny další dotazy nebo připomínky, předseda AS FLKŘ 

poděkoval všem za účast a ve 14:12 jednání ukončil. 

 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ, v. r. 


